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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: ""Lehet, hogy most inkább a Balatont érdemes 
választani". Tudta Ön, hogy a hazai lakosság turisztikai célú belföldi utazásai 2010 óta 
meredeken hanyatlóban vannak?"

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Ön a Kossuth Rádióban július 3-án arra hívta fel a közvélemény figyelmét, a vírushelyzetre való 
tekintettel, hogy: "Lehet, hogy most inkább a Balatont érdemes választani".

Valóban üdvözlendő, hogy Tisztelt Miniszterelnök úr legalább ilyen módon igyekszik 
felvirágoztatni a hazai turizmust. A hangsúly itt a „legalább ilyen módon” szóösszetételen nyugszik.

A Központi Statisztikai Hivatal számsorai ugyanis beszédesek.

2010-ban a lakosság turisztikai célú 2-4 napos belföldi utazásain eltöltött idő 38.990 ezer nap volt, 
ugyanez a szám 2018-ban már csak 31.839 nap. 2010-ben a honfitársaink 33.473 ezer napot 
töltöttek el 5 napnál hosszabb belföldi utazással, 2018-ban már csak 28.457 napot.

Nem azzal van a gond Miniszterelnök úr, hogy nem állt rendelkezésre elég vissza nem térítendő 
támogatás a turisztikai célú fejlesztésekre, hiszen ma minden honfitársunk tudja, hogy miként 
gazdagodott az Ön baráti köre és rokonsága ezekből a forrásokból.

A gond azzal van, hogy a megalázó bérek-, és nyugdíjak mellett ma sokkal kisebb a fizetőképes 
kereslet az üdülésekre, mint akkor, amikor Önök kormányozni kezdtek.

Most, hogy már a balatoni szálláshelyek jelentős hányada Mészáros Lőrinc, Tiborcz István és az Ön
közvetlen környezetének érdekeltségébe tartozik, érdemes lenne az emberekkel is foglalkoznia 
annak érdekében, hogy lehetőség szerint minél többen el tudjanak menni minden évben nyaralni.

Kérdezem Tisztelt Miniszterelnök Urat arról, mit tesz a legalább elfogadható jövedelmi szint elérése



érdekében, például annak érdekében, hogy a magyar emberek legalább egy évben egyszer el 
tudjanak utazni, nyaralni, pihenni? 

Várom részletes válaszát: 

Jakab Péter
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